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Protokół nr 46/13 

z XLVI Sesji Rady Gminy Raszyn 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 

 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn Pan Dariusz Marcinkowski o godz. 18.40 otworzył 

obrady, stwierdził quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn Pan Dariusz Marcinkowski wyjaśnił dlaczego zwołał 

sesję. Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym na 

wniosek radnych: Celiny Szarek, Henryki Koper, Michała Słomy oraz Sławomira Haczkura 

(zał. Nr 1 do protokołu).  

 

Porządek obrad XLVI Sesji Rady Gminy Raszyn został przyjęty głosami: 12 za.  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie Gminnej Spółki Wodnej Raszyn z zadań realizowanych w 2013 roku. 

3. Dyskusja w sprawie zadań dla Spółki Wodnej na rok 2014.  

4. Zamknięcie obrad. 

 

2. Sprawozdanie Gminnej Spółki Wodnej Raszyn z zadań realizowanych w 2013 roku. 

(zał. Nr 2 do protokołu).  
 

3. Dyskusja w sprawie zadań dla Spółki Wodnej na rok 2014.  

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że w latach 2009 – 2010 jak były duże opady, to 

nie tylko Samorząd Gminy Raszyn ale również inne zaczęły się zastanawiać co z tym system 

odwadniania zrobić. W roku 2009 – 2010 zaczęto się zastanawiać co z tym problemem 

zrobić. W pierwszej części wykonano w ramach środków własnych remont kawałka Raszynki 

od wylotu Kanału Opaczewskiego do oczyszczalni przy parku. Przygotowano też pewien 

zakres inwentaryzacji istniejących głównych cieków wodnych, bo główne rowy i Raszynka są 

podstawowym szkieletem do którego należą wszystkie te elementy o których wspominał Pan                  

J. Wiśniewski. Było to dobrze zrobione. Była to ulga dla finansów Gminy. Dwa z trzech 

zadań, jeden to Kanał Opaczewski oraz drugi taki element Rów R -46 biegnący z Dawid do 

granic Jaworowej do Raszynki, zdołały te zadania znaleźć się poza budżetem Gminy. Udało 

się przekonać GDDKiA, żeby wykonała te zadania w ramach własnego finansowania. 

Wstępnie te koszty przewidywane na realizację tych dwóch zadań to było półtora miliona zł. 

Dodatkowo udało się wpiąć ten cały system dla sąsiedniej Gminy Michałowice – zbiornik 

retencyjny. Tym ciekiem będzie zarządzać Spółka Wodna. Jest oczekiwanie na realizację 

dwóch najważniejszych zadań: odtworzenie całej Raszynki od ul. Jaworowskiej aż do granic 

Gminy Michałowice czyli do rzeki Utraty oraz Kanał Ulgi. To co jest zrobione to jest 

zrobione dobrze. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan J. Wiśniewski nawiązał do rozliczeń. Poinformował, że będzie to uwzględnione przy 

podpisywaniu umowy na przyszły rok. Będzie to przygotowane wcześniej.  

Wójt A. Zaręba poinformował, że podczas realizacji w każdym zadaniu były zgłaszane 

protokoły konieczności czyli zaniechania i protokoły zmian, które  następowały. Rozumie, że 

one będą bilansowane i w związku z tym będzie przedstawiony odpowiedni zakres finansowy 

zmian, które następowały w trakcie realizacji tych inwestycji. Uważa, że jest rzeczą dziwną, 

że w ogłoszeniach prac, które mają być wykonane to zgłaszają się tylko pojedynczy 

Wykonawcy do konkretnego zadania, dokładnie za kwotę, która została przewidziana na 

zrealizowanie danego zadania. Dodał, że brakuje rozliczenia finansowego ale ma nadzieje, że 

to nastąpi. Udzielił dalszych wyjaśnień. Ponadto dodał, że niepokój wzbudziła sytuacja kiedy 
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do Wójta razem z Panem J. Wiśniewskim przyszedł Wykonawca, któremu Spółka Wodna nie 

zapłaciła za wykonane prace i za wykonany ich zakres jeszcze z roku 2012. Jest zarzut ze 

strony Wykonawcy, że należność za jego pracę nie nastąpiła.  

Pan J. Wiśniewski poinformował, że większość tych uwag wezmą do serca przy dalszej 

współpracy. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Odbyła się dyskusja.   

 

 

4. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady D. Marcinkowski o godz. 21.00 zamknął obrady XLVI Sesji Rady 

Gminy. 

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady 

 

Katarzyna Gardynik                             Dariusz Marcinkowski 

 

 

 


